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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 14. juli 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 511 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 511:

”Ministeren bedes be- eller afkræfte, om FDL (Frie danske lastbilvognmænd) ved flere 
lejligheder har rettet henvendelse til Fødevarestyrelsen, om transport af letfordærvelige 
fødevarer udført af vognmænd, der hverken er registreret eller godkendt til disse 
transporter. Hvis dette er tilfældet, bedes ministeren redegøre for, hvorfor FDL ikke har 
fået nogen respons på deres henvendelser, og på hvilke datoer der er rettet henvendelse 
til styrelsen.”

Svar:

Jeg har fra Fødevarestyrelsen fået oplyst, at FDL har rettet skriftlig henvendelse til 
Fødevarestyrelsen den 30. og 31. marts 2010 samt den 23. november 2010 om transport 
af fødevarer udført af vognmænd, der ikke er registreret til transport af fødevarer.

Henvendelserne i marts 2010 er besvaret den 8. april 2010, og henvendelsen fra 
november 2010 er besvaret den 2. december 2010.

Fødevarestyrelsen har oplyst, at der ikke er registreret yderligere henvendelser fra FDL. 
Der ses således ikke at være henvendelser fra FDL, som ikke er besvaret.

Henrik Høegh

/Jonas Lund Mathisen

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2010-11
FLF alm. del , endeligt svar på spørgsmål 511
Offentligt


